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§ 1 Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och därmed förklarades mötet 
öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg av en punkt under övriga frågor. 
 
§ 3 Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 10: 2007 från sammanträdet den 5 oktober 2007 blivit justerat 
och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 
Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll 
den 16 oktober kl. 10.00. 
 
§ 5  Rapport från förtroenderåden 
Hässelgården 
Birgit Grahn rapporterade att det förutom boende från Hässelgården och seniorboendet 
ingår två anhöriga som representanter i förtroenderådet vilket är bra för att även få 
anhörigas synpunkter i olika frågor. Inget boråd har inrättats för seniorboendet ännu så 
deras frågor bevakas även fortsättningsvis av förtroenderådet.   
 
En julfest kommer att arrangeras för alla boende och anhöriga på seniorboendet och 
Hässelgården den 12 december, kl. 16.00. Julbön kommer att hållas i samlingssalen kl. 
10.00 på julafton. 
 
Oro har uttalats kring omorganisation av verksamheten och ändring av lokaler inom 
Hässelgården. Vidare informerades att kiosken har bytt ägare.  
 
För övrigt pågår olika aktiviteter för äldre så gott som dagligen på Hässelgården och dessa 
anslås på olika ställen inom boendet. Rådet diskuterade att spridningen av dessa 
aktiviteter borde göras i vidare omfattning så att fler äldre från stadsdelen får möjlighet att 
delta. Annika Dominius kommer att ta upp frågan med informationsansvariga, om 
möjligheten att annonsera aktiviteterna i förvaltningens månadsannons i tidningen Mitti 
Västerort.   
 
 Skolörten 
Bengt Arlevind och Kerstin Johansson rapporterade att nästa möte kommer att vara nästa 
vecka. Tycker att det i det stora hela har det bra på Skolörten. Olika aktiviteter erbjuds 
dagligen utifrån veckoprogram för de äldre i ”Träffen”. 
 
De boende på Skolörten ingår i ett projekt i vilket de kan beställa lunchmat från tre 
restauranger i Vällingby via ”Matglädje”. Detta är ett komplement till den mat som 
dagligen serveras i matsalen på Skolörten som ökar valfriheten för de boende. Maten kan 
beställas genom ”Träffen” fram till en timme innan leverans.  
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§ 6    Anmälan – Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 7, 8 och 9 
Anmäldes Kommunstyrelsens protokoll nr 7, 8 och 9:2007. Diskuterades att protokollen  
ofta sänds ut ojämnt och sent och från flera sammanträden samtidigt vilket gör att 
frågorna är inaktuella när de når det lokala pensionärsrådet.  
 
Rådet beslutade att Olle Eriksson som representerar kommunstyrelsens pensionärsråd och 
är kontaktperson gentemot Hässelby-Vällingby ska bjudas in till nästa sammanträde för 
diskussion om information och samverkan mellan råden. 
 
För övrigt beslutade Rådet att de ställer sig bakom Kommunstyrelsens pensionärsråds 
yttrande och sammanfattning av införande av Kundvalssystem för vård- och 
omsorgsboenden inom äldreomsorgen (KPS:s protokoll nr 7, den 9 augusti 2007). Rådet 
framförde vidare att de på lämpligt sätt får del av behandlingen i detta ärende inom 
stadsdelsnämndens område.  
 
§ 7    Kostupphandling 
Annica Dominius informerade att kostupphandling ska genomföras för de olika vård- och 
omsorgsboendena i stadsdelsområdet. Rådet utsåg under våren Birgit Grahn och 
Margareta Apelskog som Rådets representanter för att ge synpunkter på 
förfrågningsunderlag inför upphandlingen.  
 
Förvaltningens upphandlingsansvarige Hans Lindberg hälsades välkommen. Hans 
redogjorde för och svarade på frågor utifrån olika upphandlingsformer och gången vid en 
upphandling av t.ex. kost inom äldreomsorg.  
 
§ 8    Planering för 2008 års sammanträden 
Annica Dominius informerade: Planeringen för Rådets sammanträden år 2008 är att dessa 
ska läggas i närmare anslutning till nämndens sammanträden så att Rådet ges större 
möjlighet att lämna synpunkter i de ärenden som rör äldreomsorg. 
 
En ytterst preliminär plan för Rådets sammanträden är: 
18 januari, 1 februari, 14 mars, 11 april, 9 maj och den 5 juni.  
 
Ett förslag på sammanträdestider kommer att presenteras vid nästa sammanträde. 
 
§ 9    Verksamhetsplanering och budget 
Gudrun Sjödin redogjorde för arbetet med verksamhetsplanen inför 2008 och de förslag 
till nämndmål som hittills arbetats fram för äldreomsorgens verksamhet.  
 
Annika Dominius redogjorde för budgetläget inför 2008. Äldreomsorgens budget är 491,4 
mkr varav nettobudgeten är 459,4 mkr. Ett tillskott på 31,2 mkr jämfört med 2007 som 
beror på befolkningsutveckling och generella nyckeltal. Trots detta visar prognosen på ett 
underskott på 14 mkr för äldreomsorgen. De aktiviteter och kvalitetsförbättringar som 
planeras inom äldreomsorgen för 2008 ska därmed rymmas inom den givna budgeten. 
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Rådet kommer till nästa sammanträde att få ta del av och lämna synpunkter på förslaget 
till verksamhetsplan och budget. 
 
 
§ 10  Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 27 november 2007 
a) Ansvarsfördelning-samråd och samverkan inom den kommunala hälso- och 
sjukvården i Hässelby-Vällingby. 
Rådet har tagit del av ärendet och har inget att erinra och ställer sig bakom förvaltningens 
förslag.  
 
b) Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst i ordinärt boende i 
Stockholms stad – Hässelby gård, Hässelby villastad, Kälvesta samt Vinsta. 
Rådet har tagit del av ärendet och utgår från att uppföljning sker av de 
förbättringsåtgärder som påtalats. Rådet har för övrigt inget att erinra mot förslaget.   
 
c) Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst i ordinärt boende i 
Stockholms stad – Carema Äldreomsorg AB, Hässelby-Vällingby. 
Rådet har tagit del av ärendet och utgår från att uppföljning sker av de 
förbättringsåtgärder som påtalats. Rådet har för övrigt inget att erinra mot förslaget.   
 
d) Sjöberga Gård – Tillsyn av enskild verksamhet med inriktning äldreomsorg. 
Rådet har tagit del av ärendet och har inget att erinra mot förslaget. 
 
 
§ 11  Övrig information från äldreomsorgen 
Annica Dominius redogjorde för förslaget till ny organisation och organisationsskisser 
delades ut. Mindre chefsområden föreslås. Avveckling av larmpatrullen föreslås fr.o.m. 
den 1 mars 2008.  Nattpatrull ska upphandlas. Vidare planeras upphandling av 
dagligvaror och tvätt inom hemtjänsten. 
Omorganisationen kommer inte att leda till någon övertalighet. Personalresurserna 
kommer att läggas på de olika enheterna med fokus på trygghet för pensionärerna. 
 
Handlingsplanen för arbetet inom äldreomsorgen efter den genomlysning som genomförts 
av äldreomsorgens ledning och styrning delades ut och diskuterades. Rådet anser den vara 
bra att ha som utgångspunkt för diskussioner i Rådet. 
 
Rådet ställde sig undrande till varför de inte fått inbjudan till medverkan i den politiska 
referensgruppen som tillsatts med anledning av genomlysningen. 
 
Rådet framförde synpunkter på att de önskar representation av två ledamöter i det fortsatta 
arbetet i den politiska referensgrupp som tillsatts med anledning av arbetet med 
handlingsplanerna.       

   
§ 12   Övriga frågor  
Per-E Bergman informerade att inbjudan gått ut till allmänheten om ett möte om Hässelby 
Strands nya Centrum den 3 december, kl. 18.30- 20.00. 
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Per Westberg framförde önskemål om att få del av tertialrapport 2 för att kunna följa 
äldreomsorgens budget. 
 
Rådet beslutade att till ett kommande möte bjuda in ekonomichefen för att få mer 
information i budgetfrågor.  
 
§ 13 Sammanträdet avslutas 
Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 
avslutat. 
 
Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 30 november 2007 
kl. 9.00-11.00 i rum Plaisiren.   
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